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امام جمعه اهر:حوادث اخير چهره منافقان را براي ملت ايران آشكار كرد
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امام جمعه اهر گفت: حوادث اخير چهره منافقان را براي ملت ايران آشكار كرد.

حجتالاسلام جواد حاجيزاده در خطبههاي نماز اين هفته اين شهر با اشاره به نقش حياتي و موثر ولايت فقيه در نظام اسلامي افزود: بيانات رهبر معظم انقلاب در

تمام صحنههايي كه انقلاب و نظام با خطري مواجه بوده، در طول عمر پربركت انقلاب منشا خير و بركت و موجب انجسام و وحدت مسلمانان را سبب شده است.

وي با اشاره به سخنان حكيمانه رهبر معظم انقلاب گفت: بيانات هوشمندانه ولي امر مسلمين در خصوص اغتشاشات اخير توطئه دشمنان نظام و انقلاب را بار ديگر

نقش برآب كرد.

حاجيزاده تصريح كرد: خداوند سبحان مقام معظم رهبري، خلف صالح حضرت امام (ره) را از خطرات بزرگي همچون سوءقصد به معظمله در مسجد ابوذر در دوران رياست

جمهوري توسط منافقان حفظ كرد.

وي تصريح كرد: مقام معظم رهبري در اين دوران حساس جهاني با مديريتي همچون حضرت امام (ره) و با رهبري انديشمندانه تمام توطئههاي استكبار جهاني را نقش

برآب كردند و مردم هم پشت سر رهبري در تمام صحنهها حضور داشتهاند.

خطيب جمعه اهر اظهار داشت: سخنان رهبري در خصوص انتخابات دهم جلوي افراط و تفريطهاي داخلي و هجمههاي استكبار جهاني را گرفت و مردم با تبعيت از بيانات

مقام رهبري يكي پس از ديگري توطئهها نقش برآب شد.

وي افزود: بايد جريانهاي سياسي و سلايق مختلف با فصلالخطاب قرار دادن اين سخنان، حكيمانه اتحاد و همدلي را توشه راه خود كنند.

حاجيزاده با اشاره به نقش ولايت فقيه در اين مقطع كنوني كه امتحان بزرگي براي ملت ايران بود، همه را به قانونگرايي و وحدت دعوت كرد و افزود: در اين امتحان بزرگ

دوست و دشمن، چهرههاي منافق و عوامل استكبار براي ملت ايران آشكار شد.

وي در بخش ديگري از سخنان خود هفتم تير را يكي از حوادث مهم انقلاب برشمرد و شهادت آيتالله بهشتي و 72 تن از يارانش را يك ضايعه بزرگ براي نظام و انقلاب

ذكر كرد و افزود: دشمنان و بدخواهان، عالمي وارسته چون شهيد بهشتي را كه يكي از تاثيرگذارترين و مردميترين شخصيت نظام اسلامي بود برنتافتند و ناجوانمردانه

آن شهيد بزرگوار و يارانش را به شهادت رساندند اما راه و ياد بهشتيها هميشه در تاريخ ماندگار خواهد بود و خدمات شهيد بهشتي در خاطره ملت ايران حفظ خواهد

شد.

خطيب جمعه اهر با اشاره به هفته قوه قضائيه، مسئله قضا را يكي از امور مهم حكومتي برشمرد كه با جان، مال و ناموس مردم سركار داشته و در حل مشكلات و

تامين امنيت مردم نقش موثري داشته است
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